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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2025-02-10 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Lotta Reden   Kassör 

    

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén  

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg  

Christer Jansson  

     

 

Övriga deltagare 

Agenda     

- Mötets öppnande (LG)  

- Val av justerare (MU) 

- Föregående protokoll (PL) 

- Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, sept. bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden sedan senaste mötet 4st varav 1st nya till 

Göta. Totalt licenserade förare enl. Svemo TA,  

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1554st varav 1344 (+3st) män och 210 (+1st) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo 

2025? Tävlingsledare m.m. betalt licenser för 2025 klart. Crille o Nisse klar bet. 

- 4-hjuling Skriva ihop regler för användandet, körkort m.m. Ej klart. 

- Smode har lite att fixa efter mötet, vi trycker på så det blir gjort. Ej klart 

- Inför Årsbudget tar jag och Lotta samt de revisorer vi har och kallar till ett extra 

möte och går igenom underlagen för året så vi inte får hålla på som de senaste två 

åren med att få bokslutet alldeles för tajt inpå årsmötet. Möte ej bokat. Mail till 

Åsa Cajander som info klart.  

- Budget för 2025 gjordes färdig på mötet. 

- Övrigt att förbereda Verksamhetsberättelser och budget för MX o E. ska var 

färdigt om en vecka. 

- NG påtalade att crossen och enduron ska använda kalendern för att lägga ut 

träning och tävling. 

 

- Crosskommitté rapport (MM) 

- Ny startgrind som sannolikt betalas av en sponsor. Crossen bör göra klart denna 

och planera tillverkning/installation. 

- Göta har klart att vi får MXSM klasser likt förra året i augusti. 

- MX möte inför säsongen 13/2. 
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- Endurokommitté rapport (NG) 

- SM Götapokalen 2025, möte planerat 25/2. S1 finns tillgängligt för tävlingen. 

- Östra Open fick väldigt fin kritik, ca 320st körde. 

- Kvällscupen pågår för fullt, Chrille har förberett med priser inför avslutningen. 

- Information om att fortifikationsverket avser att säga upp avtalet med Göta på S1 

2026. Vi avvaktar hur detr blir. 

- Göta letar nya alternativ på platser att köra på. 

- Västar för 2025 finns på cykelhörnan. 

-  

  Motorområdet: 

- Ny port till garaget, Patrik skulle kolla upp detta. Linda tar emot entreprenör. 

- Larm installerat. Kodnycklar till styrelsen samt information om larmet. L-G har 

fått 15st extra kort men Larsec hade inte numrerat dem. Ej klart. Larsec hör av sig 

när de är kodade. Han är klar att träffas i klubbstugan för att koda korten där. 

- YA har ju kört på mast, kabelskåp samt grinden. Massor av samtal L-G med dem 

om åtgärder och försäkringar. Grinden är nu lagad och förstärkt. 

- Ny faktura från kommunen som inte kommit oss tillhanda, ej heller någon som 

helst specifikation. L-G mailat och Lotta har ringt om att få underlagen. Vi måste 

få klarhet i detta. Kommunen har dålig info om vad vi betalar för. Kommunen 

håller på att utreda varför VA är så dyrt mot verklighet. L-G o Nisse har kollat 

verklighet och fakturor och felet är att man med schablonberäkningarna och olika 

avläsningsdatum får felaktiga uppgifter iomed att våra kostnader ligger på en 4 

månaders period på sommaren. Kommunen har nu svarat dagarna före jul, de har 

överfakturerat oss med totalt ca.115 000kr senaste två åren. Hur de skall återbetala 

står det inget om, L-G får kontakta dem. Svarar att kredit ärt skickad? Vi skall inte 

ha en kredit vi skall ha en återbetalning! 

- Kommunen har mailat om uppsägning av avtal på motorstadion. L-G har svarat 

och bestrider samt förkastar hela utskicket om avtalets uppsägning. Dessutom 

hänvisar inte underlaget till något avtal. Se separata mail mellan kommunen och 

styrelsen. Bokade möte 2024-11-11 och 2024-11-21 med kommunen gällande 

arrenden och avtal. Fortsatta förhandlingar, Göta vill inte skriva på för villkoren är 

för dåliga. Inget nytt datum satt, men kommunen ville ha detta klart i december. 

Datum ej bestämt. L-G kommer kontakta EP/UNT som får skriva artiklar om 

Uppsägningen, överfakturering m.m. Inget svar från EP ännu. Är det för känsligt? 

Kommunen kallat till nytt datum 27/2 för fortsatta möten. 

 

- Övriga frågor (LG)  

- Göta MS firar 75-år 2025, vi måste plocka ihop en organisationskommite till detta.   

Även se till att göra en folder med Götas historia likt den som vi hade vid vårt 60-års 

firande. Jag tog upp detta med mitt möte med Roger Ahlen o Kjell Rickling för en 

månad sedan. (när vi letade Götas gamla avtal m.m.) 

En tanke är att de som varit ordförande under dessa år tar fram underlag på de 

viktigaste händelserna tillsammans med nyckepersoner. Ex våra två VM, 

Novemberkåsan, enduro SM, Götapokalen, cross SM, crosskolan, m.m. Ej påbörjat,  

L-G skickar mail till de som varit orförande och starta upp möten med dem och 

nyckelpersoner. 

- Pärnebjörk hade en fråga angående någon äldre standar inför jubileet. 

 

- Reklamskylt för sponsorer 1000-2000kr. Ex 1000kr för namnet plus kostnader för 

tryck. (troligt 1250kr) Ingen logga bara text. Nisse skulle prata med MK Orion 
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Micke Strandberg. Hög tid att dra igång direkt med detta. L-G Kollar med 

reklambyrån Egra för tryck. Mallen för skylten klar, ligger uppe text om detta på 

hemsidan och FB. Smode skall bl.a. ordna så banderollen syns på första sidan på 

hamsidan. Vi skall uppdatera den med namn på privatpersoner samt företag 

vartefter. Ca 25tkr har hittintills meddelats klubben att de vill köpa en plats. Inget 

löser sig självt. 

 

 

- Nästa möte (LG)  

 

2025-03-24 Årsmöte 


